
le besluiten aangaande de kandidaat-

stelling voor gemeenteraadsverkiezin-

gen 2010 aan de orde zijn. Ik hoop u 

op deze belangrijke vergadering te ont-

moeten. 

In de laatste week van juni hebt u een 

brief ontvangen met het verzoek om 

kandidaten voor te dragen. Hiermee 

start de procedure van de kandidaat-

stelling. Aan de hand van de opgaven 

wordt de groslijst samengesteld.  

 

Graag wens ik u allen een goede vakan-

tie toe, zodat we weer fris aan het jaar 

2009/2010 kunnen beginnen.  

 

Johan Paantjens 
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  Redactie Nieuwsbrief 

Beste CDA leden, 

 

De verkiezingen voor het Europees par-

lement zijn vorige maand gehouden en 

de officiële uitslag is vastgesteld. Het 

CDA blijft met 5 zetels in het Europees 

parlement vertegenwoordigd. Lambert 

van Nistelrooij, onze kandidaat uit Bra-

bant, is opnieuw verkozen. Hier is een 

goede campagne aan vooraf gegaan. 

Onze afdeling is ook actief geweest in 

deze campagne met het plakken van 

borden, plaatsen van een advertentie in 

de Halderbergse bode en op 20 mei j.l. 

heeft onze afdeling Lambert ontvangen 

op een CDA thema-avond in het Veer-

huis. Zie verder in de nieuwsbrief de 

reactie van Lambert van Nistelrooij. 

 

De werkzaamheden richting de gemeen-

teraadsverkiezingen vorderen. Het con-

cept verkiezingsprogram 2010-2014 zal 

begin juli aan u worden verzonden. In 

de begeleidende brief hierbij is het pro-

cedurele pad tot aan de goedkeuring 

door de leden in de algemene ledenver-

gadering van 17 september a.s. opge-

nomen. In deze ledenvergadering zullen 

naast de vaststelling van het verkie-

zingsprogramma ook andere procedure-

V A N  D E  V O O R Z I T T E R  
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Interessante info 

 Weinig rust in de poli-
tiek 

 De Achterban 

 Het Juvenaat (2) 

 Ledenwerving 
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Weinig rust in de politiek 

De verkiezingsavond van 3 maart 2006 staat me 

nog helder voor de geest: WOS, VVD en Progressief 

Halderberge waren de grote winnaars en de vor-

ming van een nieuw college was slechts een peu-

lenschil. Binnen no time was de nieuwe coalitie 

een feit en wij moesten genoegen nemen met een 

plaats in de oppositiebankjes.  

Nauwelijks een jaar later kwamen al de eerste 

barstjes in de samenwerking van zowel coalitie als 

het 3-koppige college. Wethouder Olsthoorn was 

het eerste “slachtoffer”. Een wel zeer moeizame 

relatie met de klankbordgroep van het centrum-

plan Stampersgat luidde haar zwanenzang in. Ze 

hield de eer aan zichzelf door kort voor de begro-

tingsvergadering van 2007 haar ontslag in te die-

nen. Een klaarliggende motie van wantrouwen, die 

op een meerderheid in de raad kon rekenen wacht-

te ze wijselijk niet meer af. Haar partij, de WOS, 

werd en passant ook maar meteen door de andere 

partijen uit de coalitie gezet. 

Gemeenschapsbelangen en CDA werden de nieu-

we partners en op 8 november 2007 werden Jan 

van Hoek en “onze” Jan Paantjens geïnstalleerd 

als wethouder.  

Wie dacht, dat 2008 rust in de politiek zou bren-

gen zat er ook nu behoorlijk naast.  

Toos Ossenblok, VVD-fractievoorzitter werd op pijn-

lijke en onbegrijpelijke wijze uit haar functie gezet, 

waarop Toos het besluit nam om op eigen vleugels 

verder te gaan.  

Christ Hellemons, die naarmate de raadsperiode 

vorderde steeds meer van mening verschilde met 

zijn eigen fractie van Progressief Halderberge nam 

een soortgelijke beslissing als Toos en besloot op 

zijn beurt ook om alleen verder te gaan. Negen par-

tijen voor 21 raadszetels, lekker duidelijk voor de 

buitenwacht! 

Het zware politiek vuurwerk werd tot 18 december 

2008 bewaard. In de weken voor die datum was 

wethouder Geert Huijpen door onbehoorlijk gedrag 

in opspraak gekomen. 

Ik neem van u als lezer aan, dat ik niet meer uiteen 

hoef te zetten wat de oorzaak van zijn problemen 

waren. BN/De Stem berichtte er uitvoerig over. In 

een bewogen raadsvergadering, waarin de emoties 

hoog opliepen, diende Huijpen uiteindelijk zijn ont-

slag in. 

Cees Lok werd door de raadsfractie begin 2009 als 

vervanger aangezocht en door de raad benoemd. 

Dat werd echter door een groot deel van de VVD-

achterban niet gepruimd. Gevolg was, dat er een 

scheuring ontstond, wat leidde tot de oprichting 

van Liberaal Halderberge,waarin de voltallige VVD-

fractie opging. Als klap op de vuurpijl maakte Christ 

Hellemons onlangs bekend over te stappen naar 

Liberaal Halderberge, maar de naam werd nog 

even omgetoverd in Vrijzinnig Democratisch Ge-

nootschap, een heel gemakkelijk te onthouden 

naam??! 

Zijn alle mutaties nu opgesomd? Nee, Toos Ossen-

blok gaf voor Christ al aan zich aan te gaan sluiten 

bij ONS Halderberge, waarvoor Wim Daas nog in de 

raad zit. 

Bent u er nog?? Als u het spoor al bijster bent wat 

moet dat dan niet zijn voor de gewone Halderbur-

ger, die de politiek niet of nauwelijks volgt. En dan 

moet de verkiezingscampagne na de grote vakan-

tie nog beginnen. Wie weet, wat dat weer teweeg 

brengt. 

Ik vind het niet verwonderlijk als straks op 3 maart 

2010 de tellingen uitwijzen, dat er weer minder 

kiezers gebruik gemaakt hebben van hun stem-

recht. Dat heeft de Halderbergse politiek dan hele-

maal aan zichzelf te wijten: we zijn als raad de af-

gelopen 3 ½ jaar in de ogen van veel kiezers teveel 

met onszelf bezig geweest en te weinig met het 

nemen van goede besluiten voor de inwoners van 

Halderberge. En daar zijn we tenslotte toch voor 

gekozen. 

Ik hoop van ganser harte, dat vele partijen bij zich-

zelf te rade gaan om herhaling in de toekomst te 

voorkomen. Deze raadsperiode was nou niet be-

paald reclame voor de gemeentepolitiek. Ik ben 

van mening, dat politiek alleen gedijt in een sfeer 

van rust en vertrouwen, anders blijft het dweilen 

met de kraan open! 

 

Frank Rockx  
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Van de redactie 

Beste CDA-ers en andere lezers, 

 

Zo net voor de vakantie kan de redactie u weer een 

Nieuwsbrief aanbieden met veel lezenswaardigs. 

Onze wethouder, raadsleden en voorzitter hebben 

ieder voor interessante copij gezorgd met uiteenlo-

pende onderwerpen. Jan Paantjens leidt ons langs 

de historie die geleid heeft tot het ontstaan van de 

seniorenraad, terwijl Frank Rockx ons langs de his-

torie leidt van het College van B&W en de gemeen-

teraad over de afgelopen 3 jaar. 

Van Ad van Tetering zijn er twee stukjes, namelijk 

één over veranderingen in de WMO en mogelijke 

gevolgen voor de hulp bij het huishouden voor hulp-

behoevenden, en één over een tocht naar het West-

land en West-Brabant per Tom-Tom. 

Van Kees Rommens vindt u in deze Nieuwsbrief een 

bijdrage over het buitengebied. 

Verder komt het tweede deel van de geschiedenis 

van het juvenaat Sint Louis aan bod, zoals samen-

gevat door Wim Bastiaansen, en niet te vergeten de 

bijdrage van Anthony Crowbars met ditmaal een ver-

haal vanuit de recente achterban. 

 

Als vervolg van de Europese verkiezingen, die 

voor nogal wat beroering in de politiek hebben 

gezorgd, schreef Lambert van Nistelrooij een 

bedankbrief voor alle steun die hij gekregen 

heeft bij de verkiezingen en die hem via voor-

keurstemmen een zetel op heeft geleverd in het 

Europees Parlement. 

 

De redactie wenst u veel leesplezier. 

 

Voor de volgende Nieuwsbrief wil ik u aansporen 

uw bijdrage op papier te zetten en voor 5 sep-

tember in te dienen (liefst via e-mail bij  

Marja.Koevoets@hetnet.nl).  

Let op: het e-mailadres van Marja is veranderd!! 

 

Kees Groen 

06 53 64 82 30 of kees.groen@kinesis-

pharma.com 

 

Bestuur en fractie 

wensen u 

een prettige  

vakantie 



Jaargang 13  nr 2 

Blijft hulp bij het huishouden wel zo 
vanzelfsprekend? 

Vanaf 1 januari 2010 is er wederom een wijziging 

binnen de wet maatschappelijke ondersteuning 

(WMO). Vanaf die datum kunnen de afzonderlijke 

gemeenten bepalen of hulp bij huishouden (hbh) 

middels Hulp in Natura of Persoonsgebonden bud-

get wordt aangeboden. In het verleden verzorgden 

de thuiszorginstanties beide mogelijkheden. Vanaf 

1 januari 2010 is het voor zorginstellingen alleen 

toegestaan vast personeel in dienst te hebben, 

waardoor ze niet meer in staat zijn alpha hulp 

(persoonsgebonden budget) aan te bieden. Indien 

hierdoor alpha hulp komt te vervallen en alleen 

hulp in natura wordt verstrekt heeft dit verstrek-

kende gevolgen. De kosten stijgen hierdoor 35% 

en tevens zal het aanbod van arbeidskrachten te 

beperkt zijn.  

De contracten met de zorginstellingen lopen eind 

dit jaar af. Reden om dit werk opnieuw op de markt 

te brengen. Gezien de hoogte van het bedrag is 

een Europese aanbesteding onvermijdelijk met alle 

gevolgen van dien. Alleen hulp in natura kan in de-

ze aanbesteding worden geregeld. De alpha-hulpen 

zullen hierdoor hun eigen administratie moeten 

voeren. Wellicht is het mogelijk dat de gemeente 

hierin faciliteert. In oktober dit jaar vindt de aanbe-

steding plaats, voor een periode van 4 jaar met 

mogelijke verlenging van 1 jaar. Het is een aanbe-

steding waaraan 11 gemeente uit West-Brabant 

deelnemen. Het werk wordt niet alleen gegund aan 

de laagste aanbieder, maar zeker zo belangrijk is 

de aangeboden kwaliteit. Zo is te denken aan visie 

en innovatiekracht, wijze van opzet van maaltijd-

voorziening, koppeling van hbh aan andere vormen 

van ondersteuning, wijze van signalering enz.  

 

Voor de komende jaren gaan de kosten voor hulp 

bij huishouden drastisch stijgen. Voor de gemeente 

Halderberge stijgt het bedrag van € 2.628.186 in 

2008 naar € 4.258.848 in 2013. Deze stijging 

wordt veroorzaakt door: 

 jaarlijkse indexering van 2-3% 

 een autonome groei van de vraag van 5-

7 % per jaar 

 een verloop van alpha-hulp naar hulp in 

natura van ca. 50% van de alpha-hulp, 

waardoor een kostenstijging van 5%.  

(Voor het laatste geldt dat de uitgaven van alpha 

hulp ca. 28% van de totale uitgaven voor hbh be-

treft. Het tarief voor hulp bij huishouden is 35% 

hoger dan voor alpha hulp. Dit betekent: 28% x 

50% x 35% = 5%). 

 

Voor de toekomst zullen we ons moeten afvragen 

of deze wijze van hulpverlening nog betaalbaar 

blijft. Daarnaast zal de vraag naar ondersteuning 

blijven groeien, mede door de versobering van de 

AWBZ, waardoor steeds meer taken bij de ge-

meente komen te liggen. 

De laatste decennia zijn we gewend dat de verzor-

gingsstaat waarin we leven, steeds beter voor ons 

zorgt. De komende jaren zal dit tot stilstand ko-

men en hoogstwaarschijnlijk verminderen. Er zal 

steeds meer een beroep worden gedaan op vrij-

willigers (mantelzorgers) en naaste familie. Of de-

ze trend beter of slechter is voor de samenleving 

moet eenieder voor zichzelf bepalen. 

 

Voor de korte termijn ben ik van mening dat de 

alpha hulp moet worden bevorderd. Hulpbehoe-

vende kunnen hierdoor zelf de regie in handen 

houden en bovendien blijven de kosten hierdoor 

lager. Tevens pleit ik er voor dat de gemeente Hal-

derberge faciliteert in het verstrekken van admini-

stratieve ondersteuning aan alpha-hulpen, zodat 

zij op een professionele en betrouwbare wijze ge-

holpen kunnen worden met de vaak complexe 

regelgeving.  

 

Mensen met vragen over bovenstaande kunnen 

mij altijd bellen. Ik ben altijd bereid om een hel-

pende hand te bieden. 

 

Ik wens alle lezers een fijne vakantie 

 

Groet Ad van Tetering 

Zorg en Genot.  
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Beste lezers en lezeressen. Deze keer heb ik, denk 

ik, een bijzondere bijdrage van “De Achterban”. Nor-

maal gesproken bel ik of vraag ik aan mensen met 

meestal een politiek verleden, of aan mensen die 

reeds jaren hun sporen binnen het CDA hebben ver-

diend, om een interview voor onze CDA Nieuwsbrief. 

Deze keer liep het enigszins anders.  

Deze aflevering van Anthony Crowbars rubriek De 

Achterban, gaat over een bijzondere vrouw die nog 

maar kort lid is van het CDA Halderberge, en die sa-

men met haar man Arnold, bewust lid is geworden 

van het CDA. Het heeft mij, en ook nog enkele ande-

re actieve mensen binnen het CDA, jaren gekost om 

ze over de streep te trekken. Als dit dan ook lukt 

krijg je ook hier ook iets van waarde voor terug. 

Kwaliteit, en wat belangrijk dit  gaat gepaard met 

een warme persoonlijkheid!  

Deze warmte straalt je tegemoet meteen bij binnen-

komst in hun heel leuk gelegen oude burgemees-

terswoning, en de zeer gezellig “werelds” ingerichte 

woonkamer waar de handtekening van hun wereld-

reizen op een schitterende manier als een Tom Tom 

u de weg naar de verschillende werelddelen wijst. 

Inclusief een paar Friese klompen met de overbe-

kende waterlelies, beter bekend  als de 7 Friese 

“pompebladen”. Maar waar ook de sporen van haar 

sportieve verleden nadrukkelijk aanwezig zijn. 

Onder toezicht van een prachtige beeldengroep van 

een imposante, in werkelijk schitterende korenblau-

we klederdracht uitgedoste  bedoeïenstam, de Toea-

reg een Berbervolk van bijna uitsluitend nomadi-

sche veetelers, je mede welkom heten. In deze vor-

stelijke ambiance, vindt ons aangename en opmer-

kelijke gesprek plaats. Een bijzonder verhaal over 

en van een bijzondere vrouw met nogmaals een 

warme persoonlijkheid. 

Enkele van ons hebben haar al een keer ontmoet, 

tijdens een steunfractievergadering bij Fidei et Arti 

in het al net zo beroemde Oudenbosch. Ik had haar 

toen uitgenodigd om een keer kennis te komen ma-

ken met de mensen achter het CDA. De naam van 

deze prachtige exotische, Marokkaanse dame is:  

Naima Bosman- Hossam. Zij is geboren in El Jadida 

en via een lange (wereld)reis uiteindelijk, off all pla-

ces, geland en gesetteld in Oud Gastel. 

Deze uitgave van de Achterban, de 7de alweer, is 

een uitstekende manier om een klein tipje van de 

“Kaftan” op te lichten en hierdoor deze “ Marok-

kaanse kampioene” aan u voor te stellen. Het is te-

vens een uitstekende manier om nader kennis te 

maken met deze Marokkaanse sportvrouw, vrijwillig-

ster, moeder, en tevens 7 x  kampioene van de mo-

derne zevenkamp in haar land Marokko.  

Naima Bosman is een moderne, trotse, sportieve 

Marokkaanse vrouw die zeer goed zelfstandig kan 

opereren en gezegend is met een gezonde dosis 

zelfvertrouwen, humor en een aansprekende gulle 

lach.  

Als ik haar zou willen karakteriseren, als dit al mo-

gelijk is, zou ik het als volgt willen omschrijven: Nai-

ma Bosman is een moderne  Arabisch, Noord- Afri-

kaanse vrouw, moslim, met westerse invloeden en 

een uitstekende universitaire opvoeding. Een 

vrouw die met beide fraaie benen midden in de 

maatschappij staat. 37 jaar jong en moeder van 

twee schatten van kinderen, Cecilia en Dani. Nai-

ma is getrouwd met Arnold Bosman een globetrot-

ter die de gehele wereld als zijn kantoor be-

schouwd. De vraag werpt zich misschien op hoe ik  

haar heb leren kennen?  

Nou simpel, de oorsprong van het verhaal komt uit 

de koker van Piet Rossou, haar bijna buurman. 

Samen met Simone Dirven, die toen nog wethou-

der was, heb ik een jaar of vijf geleden een werkbe-

zoek gebracht aan Naima Bosman n.a.v. de tip van 

DE ACHTERBAN 6 
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Piet. Toen, zo‟n vijf jaar geleden, bleef het bij een 

erg prettige gesprek in de tuin van de Bosmanne-

tjes, maar de tijd was er toen nog niet rijp voor. Het 

gezin Bosman stond toen juist op het punt om voor 

enkele jaren naar Amerika te verhuizen. Maar bei-

den waren politiek geïnteresseerd en de afspraak 

werd gemaakt, straks als we terug zijn uit de States 

maken we een nieuwe date.  Nu vijf jaar later zijn 

beiden, zowel haar man Arnold als Naima lid gewor-

den van het CDA Halderberge. Hier volgt het interes-

sante en kleurrijke “levensverhaal” van Naima Hos-

sam. 

 

Naima werd geboren aan de oostkust van Marokko 

in het idyllische plaatsje El Jadida, een klein plaatsje 

aan de Atlantische oceaan. Dit plaatsje ligt, zo onge-

veer 80 km rijden van Casablanca en is in feite de 

economische hoofdstad van Marokko. De bureau-

cratische hoofdstad, daar waar huidige regering ze-

telt, is Rabat. Marokko werd in 1956 zelfstandig. 

Voorheen was het een protectoraat van Frankrijk. 

Het gezin Hossam bestond uit 5 jongens en twee 

meisjes. Haar vader was zeker voor Marokkaanse 

begrippen niet onbemiddeld. Hij was een voormalige 

officier bij het toenmalige Franse leger in Marokko. 

De kinderen Hossam genoten een uitstekende 

schoolopleiding in o.a. Casablanca op een Frans 

georiënteerde internationale school. Althans de eer-

ste drie kinderen, daarna werd het financieel wat 

moeilijker en werd er voor de andere kinderen een 

“normale “schoolopleiding gezocht op een reguliere 

maar wel moderne school. 

Thuis was papa de baas, maar in huis, wat betreft 

het huishouden en alles wat hier mee te maken 

had, was mama baas. Het was een modern Marok-

kaans gezin , zeker voor die tijd, en papa was een 

zeer liberale vader. Opvoeding was belangrijk, maar 

ook vrijheid van denken en handelen, waarbij res-

pect erg belangrijk was in het gezin en daar buiten.  

Respect voor alles en iedereen. Naima ging vanaf 

haar vierde naar een privé kleuterschool, en vanaf 

haar 7de tot ongeveer haar 12de naar de basis-

school. Hierna volgde zij van haar 12de -15de levens-

jaar middelbaar onderwijs, en vanaf haar 15de  tot 

18de het lycée, u kunt dit het beste vergelijken met 

ons gymnasium!  

Wat opvallend was, toch zeker als je de schoolfoto‟s 

van die tijd zag, dat het moderne westers geklede 

jongelui zijn. Geen hoofddoekjes geen burka‟s, nee 

niets van dit alles. Gewoon spijkerbroeken, Nike-

sportschoenen; een typische studenten outfit. Ik 

spreek dan hoofdzakelijk over de periode begin 

1990, aldus Naima. 

Naima is altijd erg sportief ingesteld, ook nu nog. Als 

jongste van het gezin was zij al erg geïnteresseerd 

in sport en zij was een gepassioneerd atlete. Haar 

broers namen haar voortdurend mee naar allerlei 

sportactiviteiten, en daar genoot zij enorm van. 

Mede door het simpele feit dat zij over voldoende 

talent beschikte, boeide sport haar bijzonder, en 

nog. 

Als gevolg van deze interesse, in combinatie met 

talent, is zij een opleiding in deze richting gaan vol-

gen. Dit deed zij samen met haar oudere broer. 

Dat zij talent had stond buiten kijf en dit talent viel 

ook anderen op. Zij was zodanig goed in haar spor-

ten, dat zij al vrij snel gevraagd werd om een sport-

opleiding te komen volgen aan het exclusieve insti-

tuut: Moulay Rachid formations des champions. Dit 

is een speciale sportopleiding alleen en uitsluitend 

alleen voor kampioenen. 

Op deze universiteit werden alleen kampioenen 

toegelaten, alleen de crème de la crème, om een 

beetje in de Franse sfeer te blijven. Als jonge vrouw 

spreekt zei dan ook uitstekend haar talen, Marok-

kaans, uiteraard Frans, Engels, klassiek Arabisch, 

een beetje Italiaans en natuurlijk Nederlands. Op 

mijn vraag wat nu haar thuis is, gaf ze aan dat ze 

op de eerste plaats Marokkaanse is, hier is zij trots 

op, maar verder gaf ze een zeer diplomatiek ant-

woord: Home is where you hang your hat! Naima is 

gewoon een wereldburger. Tenslotte hebben Nai-

ma en Arnold in vier van de zeven verschillende 

werelddelen of continenten zo u wilt, gewoond. 

Dan mag je terecht spreken over wereldburgers. 

Geeft ook een beetje aan dat Naima een vrouw is 

die samen met haar man en kinderen, waarvan de 

ene, Cecilia in de Filippijnen, en de ander Dani, in 

Zwitserland is geboren, ook  globetrotters zijn. Zij 

loopt net zo vlot de halve marathon van Drunen, in 

een scherpe tijd van: 1.29.00, als de marathon van 

Boston Amerika en niet te vergeten de marathon 

van Rotterdam, om maar iets te noemen. Op dit 

moment is zij herstellende van een hardnekkige 

blessure, maar ze is momenteel voorzichtig op de 

terugweg. De halve marathon van Roosendaal 

komt voor haar net te vroeg. 

Samen met haar man en kinderen heeft zij veel 

van de wereld gezien en velen der aarde mogen 

ontmoeten, dat laat ze spontaan zien aan de hand 

van de vele foto‟s uit haar rijke collectie. Waarbij zij 

bij bijzondere gelegenheden gestoken is in een 

prachtig Marokkaanse Kaftan. Werkelijk schitte-

rend. 

Op mijn vraag hoe een Marokkaans meisje aan 

een oer Hollandse man komt, krijg ik een prachtig 

verhaal te horen over de kennismaking met haar 

latere man, Arnold Bosman. 

Arnold was op dat moment directeur van Nestlé 
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Marokko. Na een smoesje en wat heen en weer 

gedraai, tijdens het joggen van Arnold, want ook hij 

is een sportieve man, werd er een afspraakje ge-

maakt. Hoe kan het ook romantischer als directeur 

van Nestlé: Zullen wij eens ergens een kopje koffie 

drinken?  

Beiden hebben deze kennismaking voortgezet in 

een vorm van vriendschap, “ze hadden niks hoor ”, 

maar dat roepen ze allemaal! Resultaat van dit 

niks hebben, een bruiloft!  

Nadat Arnold 6 maanden naar Zuid Afrika ging voor 

zijn werk, kwamen beiden toch tot één en dezelfde 

conclusie. Beiden waren smoorverliefd op elkaar, 

“maar ze hadden niks”! Terwijl ze mij dit zo zit te 

vertellen breekt er een brede lach op haar gezicht 

door, waarbij je ziet dat ze terug in de tijd duikt. 

Prachtig. 

En zo is het gekomen. Arnold had dan wel aange-

geven alleen vriendschap te willen, hij zocht zeker 

géén verkering met een Marokkaanse, al helemaal 

geen moslim, laat staan een Francofoon? Tja, Gods 

wegen zijn soms ondoorgrondelijk, zelfs hier in het 

stoffige en droge Marokko. 

Uiteindelijk is het tot een huwelijk gekomen met 

een Marokkaanse schone genaamd Naima Hos-

sam, die o.a. uitstekend Frans spreekt en loopt als 

een hinde! Mannen ? 

Haar vader gaf na een kennismakingsgesprek van 

slechts 45 minuten, toestemming om met “die Hol-

lander “te trouwen. Respect en vertrouwen is erg 

belangrijk, ook hier, en zowel Naima en Nol kregen 

dit vertrouwen.  

De bruiloft vond plaats in Nederland, waarna een 

tweede huwelijksfeest, voor de familie van Naima, 

in Marokko werd georganiseerd. Deze rigoureuze 

beslissing had wel enorme consequenties voor de 

familie van Naima. Het was voor de familie van 

Naima ondoenlijk, om administratieve redenen al 

helemaal niet, om op tijd bij de bruiloft aanwezig te 

zijn. Ook had Arnold een razend drukke agenda. Hij 

werd voor zijn werk met spoed terug verwacht in 

Zuid Afrika. Naima vond dit erg jammer, maar had 

er alle begrip voor. 

Uiteindelijk is het gezin begin 2007 na vele om-

zwervingen over onze aardbol, naar het geboorte-

land van Arnold, Nederland,  teruggekeerd. Is pri-

ma zo aldus Naima, voorlopig plaats rust. Het is 

voor de kinderen op deze leeftijd beter om een vas-

te plek te hebben.  

Begin 2008 sprak ik Naima, tot mijn aangename 

verrassing, in onze gezamenlijk sportschool te Oud 

Gastel opnieuw. Beiden werken wij ons daar in het 

zweet om iets te doen aan onze westerse ziekte, 

zeker wat mij betreft, de uiterlijke tekenen van de 

westerse welvaart, overgewicht. De opnieuw aan-

gename ontmoeting was er meteen weer een van 

ouwe jongens krentenbrood! Van het een kwam 

het ander, en voor ik het wist zaten mijn vrouw en 

ik bij Naima en haar man op de koffie. Het was een 

zeer aangenaam gesprek waarbij Naima aangaf 

dat ze best wat meer wilde doen, zeker nu de kin-

deren op school zaten. Zij dacht iets als vrijwillig-

ster op het Steunpunt in Oud Gastel. Binnen de 

kortste keren werd ze via mijn vrouw Marja geïntro-

duceerd bij het Steunpunt voor ouderen in Oud 

Gastel, waar ze op dit moment tweemaal per week 

gymles geeft voor senioren. Dit ziet zij als een eer-

ste kennismaking, een eerste stap zeg maar. Haar 

ambities reiken verder dan deze met liefde gege-

ven gymlessen.  

Ook wil ze graag, een keertje, bij ons op de Cuisine 

Culinair in Oud Gastel waar ik ook  water kan laten 

koken, een typisch Marokkaans recept komen be-

reiden. Koken is buiten sport, een andere hobby 

van haar, en dat is aan Arnold goed te zien. Hij ziet 



hun inzetten op voor hen toegesneden, afgebaken-

de projecten. Voorbeelden zijn lid van schrijfgroep 

verkiezingsprogramma tot het rondbrengen van 

nieuwsbrieven en alles wat verder te bedenken is.  

CDA leden die een zetel in de gemeenteraad cq 

een wethouderschap ambiëren zijn natuurlijk op 

een zo ruim mogelijke schaal nodig. Leden geraken 

in de steunfractievergaderingen geïnteresseerd in 

de veelzijdigheid van de politiek. Goede begelei-

ding en scholing van potentiële raadsleden is een 

absolute noodzaak. 

Ledenwerving is doorlopend een belangrijk punt. 

Nieuwe aanwas is en blijft nodig. Dit heeft ook in 

de toekomst de volle aandacht. 

 

Johan Paantjens 
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er patent uit.   

Wat haar kookkunsten betreft, ik ben reuze be-

nieuwd wat de Marokkaanse pot schaft.  

Aan het einde van mijn gesprek met haar, geeft ze 

aan dat ze nog een grote wens koestert. Ze wil dol-

graag ooit nog eens een eigen sportschool runnen. 

Zij is niet voor niets vele malen Marokkaans kampi-

oene geweest, en heeft een uitstekende universi-

taire opleiding genoten. Het bloed kruipt nu een-

maal waar het niet gaan kan.  

Tot slot nog even dit. Toevallig of niet, mijn inter-

view met Naima Bosman eindigt zoals mijn kennis-

making met Naima en haar man ook begon. Tij-

dens mijn interview werd ik aangenaam verrast 

door de binnenkomst van haar bijna buurman, Piet 

Rossou. Vijf jaar geleden zette hij mij op het spoor 

van deze bijzondere vrouw, en nu kwam hij ons 

even gedag zeggen, waarbij hij Naima en haar man 

waarschuwde voor die interviewer van het CDA :  

Antoon Snoekbaars, verwijzend naar mijn pseu-

doniem. Piet het is je vergeven. 

 

Anthony Crowbars. 

De vorig jaar gestarte ledenwerfactie heeft een 

flinke inspanning gevraagd. Dit heeft tot nu toe 

geresulteerd in 10 nieuwe leden. Onderstaand 

stuk heb ik eerder geschreven en is opgenomen 

in het jaarverslag 2008.  

Voor onze CDA afdeling zijn een belangrijk aan-

dachtspunt onze leden en ook onze leden die bij 

de komende gemeenteraadsverkiezingen een 

zetel in de gemeenteraad ambiëren en de zorg 

voor onze leden. Waarom moet hier aandacht 

aan worden besteed en energie in worden ge-

stopt?  

Onze leden zijn onze achterban, dus onze raadge-

vers. We moeten hen zo goed en juist mogelijk 

informeren over velerlei zaken en hen inzetten 

voor onze CDA afdeling waar dit mogelijk is. De 

tijd dat mensen veel taken binnen een vereniging 

moeten vervullen is niet meer van deze tijd. Als 

CDA afdeling moeten wij onze leden en hun capa-

citeiten en waarvoor zij inzetbaar zijn kennen en 

Ledenwerving 
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Het Juvenaat St. Louis (deel 2) 

Burgemeester Van den Dries was een rijk man en 

een echte Brabantse aristocraat, was ook zeer be-

gaan met het onderwijs aan kinderen. Hij stond al-

tijd klaar met goede raad en gaf veel geld waar het 

nodig was. Hij heeft veel gedaan om het leven van 

de mensen in zijn gemeente te verbeteren. Zijn 

vrouw was zo mogelijk nog rijker en omdat ze geen 

kinderen hadden gaven ze veel aan de kerk. 

Pastoor Hellemons, vader Vincentius en burge-

meester Van den Dries hebben heel veel voor de 

ontwikkeling van Oudenbosch betekend, zeker ook 

van blijvende waarde in de toekomst. Nu zou men 

zeggen, zij hebben Oudenbosch op de kaart gezet. 

Op de windvaan stond de afbeelding van de drie 

koningen. Meermalen werd de vergelijking ge-

maakt: zoals de pastoor met de wierook, algemeen 

overste met de mirre en de burgemeester met het 

goud.  

In 1850 met de inhuldiging van het Alouysiusbeeld 

vierde men het 10-jarig bestaan, het klooster was 

uitgegroeid tot 40 broeders en 250 jongens. Deze 

waren geen kostkinderen meer, maar kostschool-

kinderen. De broeders waren nu wel bevoegd om 

les te geven, zowel aan de lagere school als aan de 

Mulo. De eerste school op katholieke basis, wat 

toen nog nergens in ons land voorkwam. Veel ou-

ders uit Nederland lieten daarom hun zoon hier op 

het internaat naar school gaan voor goed onderwijs 

en een goede opvoeding  

In 1863 komt er een stoffelijke welvaart in Ouden-

bosch, na een 30-jarige economische crisis. Drie 

voorname zaken, die beeldbepalend geworden zijn 

in ons dorp vielen in een periode samen. Door de 

geestdrift van pastoor Hellemons en een grote gift 

van burgemeester Van den Dies van 30000 gulden, 

werd een aanvang genomen met de bouw van de 

Basiliek. Gelukkig waren de burgers ook weer beter 

in staat en ook bereid om bij regelmaat te offeren 

voor de kerk.  

Om zijn aanhankelijkheid aan de paus te tonen, 

zette de pastoor zich in om het pauselijk leger te 

versterken door een oproep om als zouaaf te strij-

den voor de paus. 22 Jongens uit Oudenbosch slo-

ten zich aan bij de zouaven. Oudenbosch werd een 

knooppunt in de reis van de zouaven naar Rome, 

van hier uit ging de reis verder naar Italië. Al deze 

jongens verbleven enige tijd in St. Louis, wat een 

hele drukte met zich mee bracht, want zij kwamen 

ook weer via St. Louis terug. Deze tijd van komen 

en gaan van zouaven was van1864 tot 1870. De 

strijd leek voor niets te zijn geweest, want de Ger-

baldisten hadden Rome overrompeld. Maar 60 jaar 

later is toch de Vaticaanse staat ontstaan, door on-

derhandelingen  in 1929 met de Italiaanse regering. 

Ook in het klooster was men druk doende om een 

droom tot leven te brengen, de bouw van de huidige 

kapel met zijn koepel. Als men in naburige plaatsen 

zegt, dat de Oudenboschenaren de koepel in de kop 

hebben, klopt dat ook. Een grotere pluim kan men 

onze voorouders niet geven en wij zijn er erg trots 

op. 

Juist voor de burgemeester stierf in 1866 had hij de 

grond tussen het klooster en de markt voor de broe-

ders aangekocht, waar al snel de huidige voorbouw 

op geplaatst werd. Hij had samen met zijn vrouw 

bijna alle grond die het klooster bezat geschonken, 

evenals de boerderij met sportvelden in het Bos-

schenlaag, het huidige Albano.  

Pastoor Hellemons overleed in1884 in het huis 

waar de burgemeester gewoond had, nu het Jan 

Gielenplein. De Kweekschool, opgericht in 1905, 

stond in het verlengde van de Mariaschool. Nu 

staan er huizen. Vele gebouwen tussen Bosschen-

dijk en Pagnevaartweg vormden in 1911 het Juve-

naat met het generalaat. Een verdere droge opsom-

ming wil ik u besparen, er zijn of waren nog vele ge-

bouwen meer. Gebouwen met uitstraling, die mooi 

en degelijk zijn en het verdienen om behouden te 

worden en een waardige bestemming te krijgen 

Het verhaal in het boek eindigt in 1940; het inter-

naat was uitgegroeid in Oudenbosch tot 7 onderwijs-

richtingen met 1023 leerlingen. Verspreid over Ne-

derland had het instituut 9 huizen met in totaal 

5006 leerlingen. Bovendien waren hun activiteiten  

in het toenmalige Nederlands-Indië gegroeid tot 6 

huizen met 3043 leerlingen. 

Een succesverhaal, maar niet lang. Rond de jaren 

zestig trad er een snelle ommekeer in. De wereld 

veranderde, zakelijker en vrijer op alle gebied. Vele 

kloosterlingen traden uit en jongeren voelden zich 

niet geroepen om kloosterling te worden. 

Maar op de vraag, die ik broeder Gerardo stelde of 

het weldra afgelopen was met de uitoefening van 

het geloof in Nederland, kreeg ik een optimistisch 

antwoord. Nee, zei hij, er is door de eeuwen heen 

altijd een golfbeweging geweest. Ten tijde van 

Luther  was het geloof verwaarloosd en de leiding 

zeer slecht, maar die tijd werd weer opgevolgd door 

het rijke roomse leven en kijken we naar ons werk 

in Indonesië: daar gaat het met St. Louis wel goed. 
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Tot zover een summiere samenvatting van het 

mooie boek “Tussen Windvaan en Koepel”. 

Het is te hopen dat de gemeente met respect voor 

het verleden en een met een goed inzicht mag 

Als toelichting op de grafiek het volgende: 

 

Het is alleen opgemaakt uit de gegevens van Ou-

denbosch en geeft dan ook alleen de situatie van 

deze gemeente weer. 

Curve B  geeft de dalende en stijgende lijn van de 

algemene welvaart  in Oudenbosch aan. 

Curve A geeft speciaal de situatie weer voor de 

arme standen, waartoe in die dagen ook de werk-

man gerekend werd. 

Curve Z 

handelen, zoals destijds gebeurd is met de tuin, het 

huidige arboretum. 

 

Wim Bastiaansen 

 

 

onthult de dalende gezondheidstoestand onder 

de Oudenbosche armen in deze crisisperiode. 

 

De diepe dalen betekende voor de arme standen 

van die tijd, dat er slechts aardappelen met azijn 

en slecht roggebrood op tafel kwam. Het gevolg 

was dat er velen door ziekten getroffen werden, 

zoals uit curve Z blijkt.  



Vrijdag 3 juli om half 11 staat een aantal diehards 

fris en fruitig klaar om te vertrekken voor een dagje 

uit. Postcode 2988DC wordt ingetoetst en de reis 

begint. Vanaf Kees Rommens wordt via Standdaar-

buiten, A17, A29, A59, A15, afslag Barendrecht ge-

reden. Met de Greenery op zichtafstand wordt de 

Handelsweg 100 te Ridderkerk opgereden, waar 

een bezoek gebracht wordt aan waterschap Holland-

se Delta. Een groots gebouw, voorzien van alle tech-

nieken van deze tijd. Een rondleiding van een uur 

blijkt al snel te kort. Na een lunch wordt de tuin aan-

schouwd, waarin diverse waterstaatskundige wer-

ken in de praktijk zijn toegepast. Het interessantste 

is de aquaflow, een systeem van waterberging onder 

de verharding, waardoor kolken, goten enz. overbo-

dig zijn. 

 

 

Vanaf het waterschap wordt de weg vervolgd. Post-

code 2691MK ingetoetst en de reis  vervolgd. Via de 

A15, A4, A20 en N223. In ‟s-Gravenzande aangeko-

men, wordt op het adres Groeneweg 75a gestopt. 

Hier wordt een bezoek gebracht aan het moderne 

glastuinbouwbedrijf van de telersvereniging 
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Tom-Tom brengt je overal ! 

„Prominentgroep‟. Bedrijfsleider Marco van Oort 

vertelt heel enthousiast over zijn bedrijf en leidt 

ons rond. Een glastuinbouwbedrijf van ca. 16 ha, 

waar alleen tomaten worden geteeld. Een teelt 

waarbij het energieverbruik minimaal is. Gestookt 

wordt er middels gas, waarbij de restwarmte wordt 

omgezet in energie. Het bedrijf leverde hierdoor 

een aanzienlijke hoeveelheid energie terug aan 

het elektriciteitsnet. Door het opslaan en gebrui-

ken van aardwarmte wordt een aanzienlijke hoe-

veelheid energie bespaard. Belangrijk hierbij is 

dat de hoeveelheid aangebracht warm en koud 

water in balans is. Voor de bestrijding van spint 

werd gebruik gemaakt van roofmijten. Slechts 

sporadisch worden bestrijdingsmiddelen toege-

past.  

Door extra gebruik van CO2 is het tevens mogelijk 

gebleken de opbrengsten beduidend te verhogen 

en het milieu te ontlasten. Het bedrijf heeft een 

intentieverklaring voor levering van warmte aan 

een woonwijk van circa 1200 woningen en het 

verpleegtehuis „De Naaldhorst‟. 

Daarnaast is het indrukwekkend hoe de logistiek 

is geregeld. Met sensoren worden de met tomaten 

gevulde wagentjes naar een centrale plaats ver-

voerd, waar ze worden verwerkt in een centrale 

hal. Opvallend is dat voor de bouw van glastuin-

bouw door de gemeente alle medewerking wordt 

verleend. Bovendien is het waterschap bij handha-

ving altijd positief. Bij overschrijdingen van de lo-

zingsnormen, wordt altijd gezocht naar oplossin-

gen en niet naar problemen. De indrukken waren 

zo groot, dat de tijd ons parten speelde. Om 15.30 

uur werd de reis vervolgd en het volgende adres 

zou zijn Zoekweg 20, 4651 PS te Willemstad.  

4651 PS wordt in de Tom-Tom getoetst en de weg 

vervolgd. Via de N223, A20, A15, A59, A29, rich-

ting Dinteloord, Steenbergen, gestopt aan de 
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zoekweg 20 te Steenbergen. Toch handig een Tom-

Tom. Goed dat we elkaar goed konden volgen, want 

slechts één auto was in het bezit van dit vernuftige 

apparaat.  

In Steenbergen wordt een bezoek gebracht aan glas-

tuinbouwbedrijf 4Evergreen van de gebroeders 

Grootscholte. Zij runnen hier een glastuinbouwbedrijf 

van ca. 26 ha voor de teelt van paprika‟s. Ook hier 

wordt gebruik gemaakt van een Warmte-Kracht-

Centrale. De restwarmte wordt eveneens teruggele-

verd. De hoeveelheid elektriciteit dat wordt terugge-

leverd is meer dan voldoende om geheel Steenber-

gen te voorzien. Ook hier wordt de CO2 extra benut. 

Dit is zelfs noodzakelijk om voldoende productie te 

kunnen behalen. Het grootste probleem is momen-

teel de bijzonder lage prijs betaald door de Greenery.  

Inmiddels is het zeven uur en de magen beginnen 

te rommelen. De Tom-Tom wordt aan de kant ge-

legd en de reis wordt vervolgd naar restaurant De 

Commerce te Kruisland, waar heerlijk wordt gege-

ten. Gezellig buiten zittend met een heerlijk glas 

bier. 

Een echte CDA-dag, waarbij Gied, Wim, Kees, Wim 

en Ad een interessante excursie hebben gehad, 

geheel verzorgd door Adriaan Voet. Bij dezen van 

harte bedankt Aad.  

 

De diehards. 
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Buitengebied 

Op 28 juni j.l. heeft de ZLTO in het kader van haar 

10 jarig bestaan een weekend georganiseerd, 

waarin agrarisch Halderberge zich presenteerde. 

Op 26 juni waren er voor de hoogste klassen van 

de basisscholen bezoeken geregeld aan de melk-

veehouderijbedrijven en volle groenteteeltbedrijven 

bij Kees  Boomaerts, Corne Rommens en Leon 

Koevoets. 

Op zondag 28 juni was er de open dag  bij een 5 

tal agrarische bedrijven: 

C. Boomaerts melkveehouderij, E. van Lier akker-

bouw en pluimveehouderij, L. Koevoets volle groen-

teteelt, J. van de Riet akkerbouw en C. van de 

Broek varkenshouderij, en Fam. Antens klein fruit. 

Vele burgers hebben van de gelegenheid gebruik 

gemaakt om op deze zonnige zondag een kijkje te 

nemen op deze bedrijven.Tegelijkertijd hebben ze 

kunnen genieten van het mooie landschap in het 

buitengebied van de Hoevense Beemden, langs de 

Mark  richting het Oudland en tenslotte Bosschen-

hoofd. Al bij al een prachtig landschap. 

De agrariërs hebben hiermee getracht te laten zien 

waar ze alle dagen mee bezig zijn in hun bedrijfs-

voering en hoe ze trachten hun boterham te verdie-

nen. Je hebt ook kunnen zien wie de belangrijkste 

beheerder is van het buitengebied. Op dit moment 

wordt ook de agrarische sector meegesleurd in de 

economische crisis. Wij zijn zeer afhankelijk van de 

export van onze producten. Nederland is de twee-

de op de ranglijst van grootste exporteurs van 

agrarische producten en levert daarmee een be-

langrijk bijdrage aan de positieve betalingsbalans 

van ons land. 

De belangrijkste doelstellingen van (de jaren 

1960) het Europese landbouwbeleid zijn: 

 Voldoende betaalbaar voedsel voor de bevol-

king; 

 Een goed inkomen voor de boer; 

 Een sociaal verantwoorde  werkweek: 

Begin jaren 1970 werden deze doelstelling gestimu-

leerd door het ontwikkelings- en saneringsfonds. De 

jonge ondernemers kregen rente- subsidie wanneer 

zij een ontwikkelingsplan opstelden b.v.  ligboxen-

stallen bouwden. De ouderen konden gebruik ma-

ken van het saneringsfonds, een pensioenpremie 

bovenop de A.O.W.  

Uiteindelijk zijn de bedrijven alsmaar groter gewor-

den. De schaalvergroting is onvermijdelijk, de me-

chanisatie en de technische hulpmiddelen maken 

het mogelijk een grote arbeidsprestatie per man te 

leveren zonder te spreken over mega bedrijven en 

stallen. Over het algemeen prevaleert het z,.g. ge-

zinsbedrijf. Ik ben kort geleden 65 jaar geworden en 

gelijk daarmee is ons melkveebedrijf overgedaan op 

onze zoon Corné en zijn vrouw Corinne. Daar zijn we 

best blij mee en wij hopen dan ook dat de huidige 

prijsval van de producten van korte duur zal zijn en 

dat er voor hen een menswaardig bestaan op het 

melkveebedrijf te halen is. Dat het ook in andere 

sectoren in de land- en tuinbouw goed mag gaan, 

hoewel we steeds meer afhankelijk zullen worden 

van de echte marktwerking,die per definitie gepaard 

gaan met pieken en dalen. Wij (ons Riet en ik) ho-

pen te gaan genieten van “Vadertje Drees”en iets 

erbij. Wij zullen ongetwijfeld bij het bedrijf betrokken 

blijven. Laatst vroeg iemand aan mij:” Boer jij altijd 

nog?”  Ik zei toen,dat ik het bedrijf kortgeleden had 

overgedragen aan onze zoon. Toen zei hij:”Dan heb 

je ook levenslang gekregen!” 

 

 

Kees Rommens   

Mijn vrouw Riet en ik wensen alle CDA-ers een pret-

tige vakantie toe. 

 

 

 



Toen ik jaren geleden, om precies te zijn in 1999 

kandidaat was voor de gemeenteraad, was een van 

de CDA speerpunten in het verkiezingsprogramma 

het instellen van “een senioren adviesraad”. Wim 

Kok (onze eigenste en niet de voormalig minister 

president) was een warm voorstander en vurig pleit-

bezorger van zo‟n “orgaan” voor senioren. Wim 

blijkt visionaire gaven te hebben. Waar we nu anno 

2009 overstelpt worden met alle aandacht voor 

ouderen (en dat bedoel ik niet verkeerd) was hij 10 

jaar geleden al bezig met de aankomende vergrij-

zing.  

Hoewel het CDA in 1999 in het college te recht 

kwam, was er toen nog geen ruimte voor “een seni-

oren adviesraad” in het toenmalige beleids-

/collegeprogramma. In een brief van 21 augustus 

1999 vraagt Jan Zagers namens het CDA aan het 

college, als alternatief, om instelling van een com-

missie ex art 92 van de gemeentewet. Omdat (toen 

in  het kader van het monisme) “een officieel door 

de raad benoemde seniorenraad” er volgens het 

CDA niet inzat. Ondanks wederom een vurig plei-

dooi in die brief van Jan Zagers (ik citeer:“ Zeer tot 

onze spijt is dit onderdeel niet opgenomen in het 

beleidsprogramma gemeente Halderberge 1999-

2002. Het CDA heeft hier toen voor gevochten tij-

dens de coalitiebesprekingen, maar tot overeen-

stemming heeft dat niet geleid.”) kwam er geen 

raad en ook geen commissie.  

In al onze verkiezingsprogramma‟s daarna werd wel 

aandacht gevraagd voor ouderen maar de senioren-

raad leek steeds verder uit beeld te geraken.  

Toen ik in november 2007 aan mocht treden als 

wethouder kreeg ik daarmede ook seniorenbeleid in 

mijn portefeuille. Bij het inwerken en de daaruit 

voorkomende gesprekken met verschillende inge-

voerden gecombineerd met mijn eigen ervaringen 

als raadslid bleek al ras dat het ouderenbeleid 

enigszins stil was komen te staan, dan wel slechts 

langzaam vooruitging. Dit ondanks goede inspan-

ningen in het verleden zoals zilveren kracht in com-

binatie met Ouderenproof. De verschillende 

(ouderen)organisaties gaven duidelijk aan wat zij 

wilden. Een van de zaken was (nog steeds of weder-

om) een seniorenraad (volgens artikel 84: gevraagd 

en ongevraagd advies geven aan het college). Vele 

gesprekken en overleggen volgden waarbij het wel 

grappig was dat daar ook Jan Zagers weer bij aan-

schoof maar dan in een andere hoedanigheid dan 

als raadslid. Hobbels werden weggenomen, voor-

beelden van andere gemeentes werden besproken 

Seniorenbeleid; eindelijk een seniorenraad 
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en geleidelijk aan ontstond steeds meer consensus 

over vorming van een seniorenraad. Heel duidelijk 

werd van begin af aan de kanttekening geplaatst 

dat het niet zo moest zijn dat andere belangenorga-

nisaties (zoals Stichting Platform Ouderenbonden 

Halderberge, SPOH) maar aan de kant geschoven 

moesten worden. Nee, in goed overleg kijken wat 

nodig is en op termijn bekijken welke stappen we 

moeten zetten. Ik mag hier zelfs constateren dat 

alles met ondersteuning van SPOH is  gegaan en 

dat zij, samen met de verankeringgroep een wezen-

lijke bijdrage heeft geleverd aan het uiteindelijke 

resultaat: een seniorenraad voor Halderberge! 

Hoewel uiteindelijk resultaat…!!! De seniorenraad is 

er wel, maar de instelling van deze was en is na-

tuurlijk geen doel op zich maar een middel. Een 

middel om goede dingen te doen voor onze oude-

ren, een middel om onze ouderen een stem te ge-

ven waar college en politiek niet zomaar om heen 

kunnen. Een middel om onze Halderbergse maat-

schappij voor te bereiden op het toenemende aan-

tal ouderen (ouderenproof maken) en daarmee een 

prettige leefomgeving voor ouderen.  

We hebben de eerste officiële vergadering met de 

seniorenraad achter de rug. En ik moet zeggen er 

zit ambitie in. Zo wil de seniorenraad dat in alle 

klankbord (begeleidings-) groepen voortaan een 

vertegenwoordiger van de seniorenraad zit. En ook 

wil zij een soort van toetssteen maken waaraan alle 

nieuw te bouwen voor senioren geschikte woningen 

moeten voldoen. Wellicht gaat de seniorenraad nog 

een eigen seniorenraad keurmerk uitgeven 

(Goedgekeurd door de Halderbergse vereniging van 

senioren!). Al met al ben ik erg blij dat dit college 

uiteindelijk wel gekozen heeft voor de instelling van 

de Halderbergse seniorenraad. Een lang gekoester-

de wens van het CDA komt hiermee in vervulling 

maar belangrijke is dat er een orgaan is dat de be-

langen voor alle ouderen/ senioren/ 55 plussers (of 

hoe je het ook allemaal wil noemen) behartigt. Ik 

ben blij dat ik hier een bijdrage aan heb mogen le-

veren. Maar nog belangrijker wordt het vervolg.  

Enne Wim (en ook Jan), zo zie je maar, de aanhou-

der wint ook al moet je er soms wel een paar jaar-

tjes ouder voor worden!! 

Jan Paantjens 
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Dank voor Uw vertrouwen  
 

Vanmorgen heeft de Kiesraad de officiële uitslag van de verkiezin-

gen voor het Europees parlement vastgesteld. Hierbij is vastgesteld 

dat ik opnieuw ben verkozen als Europarlementariër voor het CDA. 

Uit de 41.846 stemmen blijkt veel steun en vertrouwen van de kie-

zers. Dit zijn er bijna 50% méér dan in 2004. Ik ben daar erg blij 

mee, het vormt een aansporing door te gaan met de aanpak die we 

in de eerste periode hebben ontwikkeld. De Kiesraad heeft tevens 

vastgesteld dat ook Wim van de Camp, Ria Oomen-Ruijten, Corien 

Wortmann-Kool en Esther de Lange een zetel zullen bezetten in het 

Europees Parlement. 

 

Allereerst dank ik de kiezers voor hun vertrouwen. We zijn, vooral in 

de provincies Brabant en Zeeland, goed zichtbaar geweest in de 

campagne. Dit is met name te danken aan de vrijwilligers in de af-

delingen en het campagneteam. Zij hebben gezorgd voor het plak-

ken van de borden, het verspreiden van de folders en het plaatsen 

van artikelen. Het was voor mij steeds weer een inspiratie met de 

lokale mensen op te kunnen trekken.  

 

Uiteraard blijf ik toegankelijk voor U en ik zal mijn koffiegesprekken op maandag voortzetten. In de afge-

lopen jaren heb ik zo met velen van U kunnen spreken. Ook gaan we verder met het ontvangen van be-

zoekers in Brussel of Straatsburg. 

 

Inhoudelijk wil ik de accenten van de eerste periode versterken. Het gaat hierbij om de commissies voor 

Regionale Ontwikkeling, voor Industrie, Telecommunicatie, Onderzoek en Energie en de commissie Mili-

eu, Volksgezondheid en Voedselzekerheid.  

 

Ik wil de opgebouwde contacten ook in de komende jaren behouden en uitbouwen. We zullen U, als U dit 

op prijs stelt regelmatig onze Nieuwsbrief blijven toesturen. 

 

Met vriendelijke groet, 

  

Lambert van Nistelrooij 
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CDA  
HALDERBERGE Nieuwe Website CDA Halderberge 

En daar is hij dan.............. 

 

De nieuwe website van het CDA-Halderberge is in de lucht. Wij maken dan ook 

graag, met gepaste trots,het internetadres bekend. Wij hebben ons best gedaan om 

een mooie en professionele website weg te zetten met behulp van het kader dat 

geboden werd vanuit CDA-landelijk. Met deze website hebben we meer opties en 

zijn we afgestemd op de huisstijl van het CDA. We kunnen hem makkelijk onderhou-

den en worden dan ook vooral graag voorzien van de nodige te plaatsen informatie. 

Een leuke optie is de poll, hiermee kunnen we korten vraagstellingen uitzetten bij de 

lezers. Uiteraard hebben we ook al allerlei ideeën hoe we de website nog verder 

kunnen uitbreiden. 

Wij hebben met liefde en plezier onze tijd gestoken in het opzetten van deze websi-

te. Wij zouden het prettig vinden als u de tijd zou nemen de website te bekijken en 

uw reactie te geven. Natuurlijk horen wij graag dat de website schitterend is maar 

zeer zeker ook wat u nog voor verbeteringen ziet. Uw reacties kunt u mailen naar: 

marja.koevoets@hetnet.nl of a.kleuskens2@kpnplanet.nl  

Met de door u gewenste veranderingen kunnen we de website nog verder verbete-

ren, zodat ook de website helemaal klaar is voor de verkiezingen. 

Wij wensen u veel plezier met het bekijken van de website!!! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Gegroet, 

De ICT-dames: Marja Koevoets en Astrid Kleuskens 

Het nieuwe internetadres is: 

www.halderberge.cda.nl 


